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BUDAPEST FŐVÁROS X. KERÜLET KŐBÁNYAI ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK

KÖZMŰVELŐDÉSI BIZOTTSÁGA

JEGYZŐKÖNYVKészült a Közművelődési Bizottság 2022. május 17-én a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal hivatalos helyiségében [Budapest X., Szent László tér 29. II. em. 200.) megtartott ülésén.
Az ülés kezdetének időpontja: 9.04 óra
A jelenléti ív alapján jelen vannak:Dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök,Dr. Horváth Márk, Major Petra, Marksteinné Molnár Julianna, Papp Zoltán, a Bizottság képviselő tagjai,Bolyán András, Gerzson Sarolta, Kollátosz Fotisz, Zsolt Ferenc, a Bizottság nem képviselő tagjai.
Tanácskozási joggal jelen vannak:Dr. Szabó KrisztiánMustó Géza ZoltánRadványi GáborSomlyódy CsabaWeeber TiborDr. Ács ViktóriaDr. Szüts KorinnaEhrenberger KrisztinaKálmánná Szabó JuditDr. Kappel PatríciaAkócs ZoltánJógáné Szabados Henrietta

jegyzőalpolgármester alpolgármester alpolgármester alpolgármester a Jegyzői Titkárság vezetője a Jegyzői Főosztály vezetője a Humánszolgáltatási Főosztály vezetője a Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály vezetőjea Jegyzői Főosztály Jogi Osztály részéről nem képviselő bizottsági taga Humánszolgáltatási Főosztály Köznevelési és Civilkapcsolati Osztály részéről
Az ülést vezeti: dr. Mátrai Gábor bizottsági elnök.
Elnök: Megkérek mindenkit, hogy foglalja el a helyét. Megkezdenénk a májusi Közművelődési Bizottságunk ülését. Megkérek mindenkit, jelentkezzen be. Szeretettel köszöntőm a Bizottság tagjait, a Hivatal munkatársait, a vezetőséget. Ülésünk nyilvános, ülésünkről hangfelvétel készül, a jegyzőkönyvvezető Tibold Zsanett. Megállapítom, hogy a Bizottság 8 jelenlévő, 1 hiányzó mellett határozatképes. A napirendi pontokkal kapcsolatosan kérdezem a Bizottság tagjait, hogy sorrendmódosításra, levételre, felvételre, van-e ilyen irányú kérésük? Hozzám nem érkezett, úgy látom, hogy nincs. Akkor kérem, hogy a kiküldött meghívó szerint fogadjuk el a napirendi pontjainkat. A szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal az alábbiak szerint fogadja el napirendjét 
[83/2022. (V. 17.)]:1. A 2022/2023. nevelési év előkészítése (272. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

KŐBÁNYA 
az esu vSroj

1102 Budapest, Szent László tér 29. I Levélcím: 1475 Budapest, Pf. 35
Telefon:+361 4338 201 I Fax: +361 4338 221 I E-mail: hivatal@kobanya.hu I www.kobanya.hu



2. Beszámoló a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2021. évben végzett tevékenységéről (271. számú előterjesztés)Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző3. Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2022. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása (256. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester4. A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelme (267. számú előterjesztés) Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester5. A helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása (247. számú előterjesztés)Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester6. A Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület és a Törekvés M.K Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság támogatásának elszámolása (263. számú előterjesztés)Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester
Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi pontjait.

1. napirendi pont:
A 2022/2023. nevelési év előkészítése 

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Az első napirendi pontunk a 2022/2023. nevelési év előkészítése, 272. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Tehát, mint a Bizottság látja, itt az előterjesztésben az óvodai beiratkozások megtörténtek. Tehát ennek különféle formái vannak. Egyrészt a bölcsőde meghatározza. Meghatározzák a Belügyminisztériumban, hogy hány gyermek lakik a kerületben, hány lakcímkártya alapján. A beiratkozáshoz mennyi létszám szükséges. Továbbá meghatározzuk az Oktatási Hivatalból is, hogy melyek azok a gyerekek, akik felmentést kapnak. 80 - itt 506 jelentkezési lap érkezett be -, és itt 87 óvodába járás alóli felmentés történt meg. 89 csoport fog működni Kőbányán. A számokból egyértelműen kiderül az, hogy egyre kevesebb gyermeklétszám van Kőbányán. Ennek folyományaképpen meg is határozzuk itt az előterjesztésben, hogy mely óvodai csoportok fognak megszűnni, azonban a dolgozói létszámhiányból fakadóan nem történik leépítés, hanem továbbra is ott tudnak maradni, illetve áthelyezéssel más óvodában tudnak óvónőként vagy dajkaként tovább dolgozni. Tehát álláshely nem fog megszűnni. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatban? Itt öt határozatról kell döntenünk. Én javasolnám a - a kettesről egy normatív határozati döntést kell hoznunk - úgyhogy javasolnám azt, hogy az egyes, hármas, négyes, ötösről hozzuk meg a döntésünket egyben, a kettesről pedig akkor külön. Úgyhogy én akkor az egyes, hármas, négyes, ötös napirend, rendelkezésről hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom, és külön pedig a kettesről, mivel normatív határozat. A szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal a 2022/2023. nevelési év előkészítéséről szóló 272. számú előterjesztés 1., 3., 4., és 5. melléklete szerinti határozattervezetet támogatja 
[84/2022. (V. 17.)].
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Elnök: Megállapítom, hogy 8 igen egyhangú szavazattal fogadtuk el. Most pedig a kettes előterjesztéshez kapcsolódó határozatról külön hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 8 igen, egyhangú szavazattal a 2022/2023. nevelési év előkészítéséről szóló 272. számú előterjesztés 2. melléklete szerinti határozattervezetet támogatja [85/2022. 
(V. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 8 igen egyhangú szavazattal támogatta a határozati javaslatot. Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság megtárgyalta a napirendi pontot, az 1. napirendi pontot lezárom.
2. napirendi pont:

Beszámoló a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2021. évben 
végzett tevékenységéről

Előterjesztő: Dr. Szabó Krisztián jegyző

Elnök: Következő napirendi pontunk pedig egy beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2021. évben végzett tevékenységéről. 271. számú előterjesztés, előterjesztő dr. Szabó Krisztián jegyző úr. Kérdezem Jegyző urat, hogy kívánja-e kiegészíteni kérdés esetén? A Bizottság tagjait kérdezem, van-es kérdés, észrevétel ezzel kapcsolatosan? Én egyetlen kérdést szeretnék intézni itt a Jegyző úrhoz, hogy 2021. második félévben megvalósult a Hivatal vezeték nélküli hálózatának korszerűsítése, bővítése. A fejlesztés eredményeképpen egy publikus és egy belső Wi-Fi hálózaton elérhető sávszélesség többszörösére növekedett. Ezzel kapcsolatosan szeretném kérdezni, hogy korábban, magában Újhegyen is építésre került egy Wi-Fi hálózat. Most ennek a működésével kapcsolatosan szeretném kérdezni, mert a lakosság részéről az a tájékoztatás van, hogy nem működik. Megadnám a szót Jegyző úrnak, parancsoljon.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Két teljesen külön rendszerről van szó. Az, amit itt a beszámoló említ, az magának ennek az épületnek a Wi-Fi hálózata, amelynek vannak olyan erős sugárzói, amelyek itt a téren biztosítanak publikus - a térre is esetleg -, de a publikust itt úgy kell érteni, hogy az épületen belül publikus. Tehát bárki, aki az épületbe bejön, azt jelszó vagy autentikáció nélkül tudja használni, míg a XKERPMH nevű zárt hivatali hálózat, az egy rendkívül biztonságos és a külső felhasználok számára nem hozzáférhető. Tehát itt, ha az épületből kicsit kimegy, legfeljebb itt a téren valamennyire elérhető, de az, ami a közterületeken működik, működött, az egy teljesen külön rendszer, amelyet egy szolgáltató által, kint a közterületeken elhelyezett szóró jeladóegységeken keresztül biztosított az Önkormányzat. Nem tudtam erről a hibáról, ezt meg fogjuk nézni. Itt a korszerűsítésnek egyébként az oka az volt, hogy maguk az eszközök, a hálózati eszközök, meg a jeladók több, mint 10 évesek voltak, vagy talán még idősebbek és egyszerűen ki kellett őket cserélni, mert nagyon sok volt velük a hiba és a mai modern, ugye nagyobb sávszélességet már nem tudták biztosítani. Ezeken a közterületi rendszereken, a kint lévő szolgáltatásban az működik, amit annak idején az Önkormányzat, mint ilyen szolgáltatást megvásárolt. Megvizsgáljuk, hogy ennek most éppen mi az állapota, meg mi a kihasználtsága. Azt láttuk egyébként korábban, és ezért is jutott az Önkormányzat korábban arra a döntésre, hogy ezeket nem bővíti, mert nagyon alacsony volt a kihasználtságuk, de ennek ellenére, ha ezek fennállnak, akkor természetesen működniük kell. Ezt meg fogjuk vizsgálni. De a kettő dolog itt különböző, tehát itt nem erről van szó. Annak a korszerűsítése nem történt meg, ilyen döntés, illetve ilyen beruházás nem volt.
Elnök: Köszönöm szépen Jegyző úr. Igen, hát ez, tisztában voltam vele, csak ebből kifolyólag akkor gondoltam, hogy ezt akkor be is kapcsolom ide, hogy ez a probléma felmerült, hogy az utcai publikus Wi-Fi-vel problémák vannak Újhegyen. Úgy gondolom, hogy maga az előterjesztés az 
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minden részére kiterjed, magának itt a Polgármesteri Hivatal működésére, átfogóan széles látókörűen bemutatja a működését a 2021. évben. Megadnám a szót Jegyző úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Elnézést kérek, közben itt súgott Főosztályvezető asszony, hogy nem voltak frissek az információim, vagy nem emlékeztem. Amikor lejártak a közterületi szolgáltatásra vonatkozó szerződései az Önkormányzatnak, mintegy három évvel ezelőtt, akkor azokat nem hosszabbítottuk meg. Tehát akkor azért nem működik ezek szerint az Újhegyen sem ez a szórás, mert az a szolgáltatás, ami ott fenn állt, azt akkor a kihasználatlanság miatt az Önkormányzat nem hosszabbította meg. Elnézést, nem akartam, hogy a levegőben maradjon a rossz információ, erre nem emlékeztem. Köszönöm.
Elnök: Tehát akkor ezért nem működnek, nem lett meghosszabbítva a szerződés. Köszönöm szépen. És akkor erre nincs is ilyen igény, hogy további hosszabbítás történjen? Kihasználatlanság miatt. Megadnám a szót Jegyző úrnak.
Dr, Szabó Krisztián: Köszönöm. Nem érkezett hozzánk. Tehát az, hogy nem emlékeztem rá, az vélhetően annak is köszönhető, hogy ennek nem volt különösebb visszhangja, vagy nem volt ezzel kapcsolatos panasz. Aki észlelete, hogy nem működik, vagy korábban használta, az lehet, hogy informálódott róla és akkor elfogadta, hogy ez már nem működik. Illetve, azt ahogy mondtam, arra én is emlékeztem, hogy nagyon alacsony volt a kihasználtság, ahogy a mobilinternet egyre természetesebb részévé válik a mobiltelefon előfizetésnek és azért azt látjuk, hogy a mobiltelefon szinte mindenkinek a kezében ma már ott van. A fiataloknak is a parkban, idősebbeknek is a közterületeken, így feltehetően nem jelentkezett ennek a hiánya olyan módon, hogy valaki ezt jelezte volna, vagy külön igény megformálódott volna.
9.10- kor megérkezik az ülésterembe dr. Horváth Márk, a Bizottság 9 fővel határozatképes.

Elnök: Köszönöm szépen Jegyző úr a tájékoztatást. Megállapítom, hogy 9 fővel határozatképes a Bizottság. Köszönöm szépen. Kérdezem a Bizottság tagjait, hogy van-e kérdésük a Polgármesteri Hivatal működésével kapcsolatosan? Úgy látom, hogy nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a beszámoló a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Polgármesteri Hivatal 2021. évben végzett tevékenységéről szóló 271. számú előterjesztést támogatja [86/2022. (V. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm szépen, és további jó munkát kívánok a Hivatal dolgozóinak, és lezárom a 2. napirendi pontot.
3. napirendi pont:

Az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2022. évi támogatásáról szóló 
pályázat elbírálása

Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk a 3., az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2022. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása, 256. számú előterjesztés, előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr, aki nem kívánja kiegészíteni ezt. Itt egy 6 millió forintos keret állt rendelkezésre, hogy a kerületi nevelési, oktatási intézmények tudjanak pályázni. 23 pályázat érkezett, meghatározott feltételrendszernek kellett itt megfelelnie. A táblázatban a Bizottság tagjai láthatják, hogy hányán nyerték. Itt a Szent László Iskolánál volt az, hogy az erdei iskolánál, 
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a meghatározott kritérium az 5 nap 4 éjszaka, de ez nem valósult meg így, ezért nem felelt meg a pályázati feltételeknek, de azonban egyéb más helyen szintén pályázati támogatásban fog részesülni a Szent László Iskola. Jó, úgy látom, hogy kérdés nincs, akkor kérem, hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal az óvodai és iskolai nyári táborok, valamint erdei iskolák 2022. évi támogatásáról szóló pályázat elbírálása szóló 256. számú előterjesztést támogatja [87/2022. (V. 17.)].

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm, a 3. napirendi pontot lezárom.
4. napirendi pont:

A Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonproflt Korlátolt Felelősségű Társaság 
humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelme 

Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk, a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelme, 267. számú előterjesztés. Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester úr, alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. Itt egy 5 millió forintos támogatási kérelem érkezett, hogy a balatonlellei tábornak az egyik használaton kívüli faháznak lakhatóvá tétele történjen meg a kárpátaljai, ukrán menekültek számára, mivel megkezdődik a nyári táboroztatás és ezért szükség van a kőbányai gyerekeknek az ottani helyiségek, ingatlanok biztosítására, de továbbra is az Önkormányzat biztosítani szeretné a nehéz helyzetbe került, konfliktus miatt itt lévő menekülteknek az ellátását. Itt egy alszámlára érkezett pénzösszegnek a felhasználása történne, egy 4,8 millió forint összegben, az Önkormányzat pedig egy 200 ezer forintos támogatásban biztosítaná a költségvetésünk terhére a Körösit. Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak. Parancsoljon.
Radványi Gábor: Elnök úr nagyjából mindent elmondott, csak egy gyors kiegészítés. Még annyi, hogy a sporttáborok ilyenkor nyáron működnek és tulajdonképpen ezzel a lehetőséggel, hogy ezt most biztosítjuk, ezt az 5 millió forintot és ennek a faháznak a felújítását, ezzel gyakorlatilag nem kellett kapacitást csökkenteni. Tehát ugyanazok a csoportok, akik eredetileg jelentkeztek azok el tudnak menni és részt tudnak venni, és emellett a humán részét, az ukrán menekülteknek, vagy a kárpátaljai menekülteknek az ellátását is biztosítani tudjuk parallel. Köszönöm.
Elnök: Köszönjük szépen Alpolgármester úrnak a kiegészítést és megadnám a szót Papp Zoltán képviselő úrnak, parancsolj Zoli.
Papp Zoltán: Köszönöm a szót Elnök úr. Az a helyzet, hogy természetesen támogatni fogom az előterjesztést, viszont engedjék meg, hogy egy- sajnos mivel - kicsit azért magyarázkodom, mert egy olyasmit szeretnék kérdezni, ami nem tartozik szorosan a tárgyhoz, ugyanakkor érinti a Körösi Központot. Az a kérdésem, hogy az előző Bizottsági ülésen felvetettem, hogy az Önkormányzat nem fizet terembérletet és ez nincs lepapírozva, ezért, hogyha jönne esetlegesen egy ASZ vizsgálat a Körösiben, akkor ugye azt látnák, hogy volt ekkor és ekkor rendezvény, de nincs bevétel. Ez ugye egy formaság. Támogatási szerződést kéne felülvizsgálni és aktualizálni. Szeretném kérdezni, hogy ez ügyben történt-e valamilyen előrelépés. Köszönöm.
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Elnök: Köszönöm. Akkor megadnám a szót Jegyző úrnak, hogy tud-e erre külön válaszolni Képviselő úrnak.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm. Valóban nem a tárgyhoz tartozik, tehát most nem térnék ki rá, nem engedi meg az SZMSZ. Nem jelentene ÁSZ vizsgálat során problémát, hogy az Önkormányzat a saját tulajdonában lévő és a Körösi használatában lévő ingatlant használja. Ha erre jegyzőkönyvezés szükséges, azt meg lehet tenni, egyebet nem tudok az ügyben eddig. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen Jegyző úr. Amennyiben további kérdés nincs, akkor kérném hozzuk meg a döntésünket, a szavazást indítom.A Közművelődési Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal a Körösi Csorna Sándor Kőbányai Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság humanitárius válság kezelésére vonatkozó támogatási kérelméről szóló 267. számú előterjesztést támogatja [88/2022. (V. 17.)].

Elnök: A Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal támogatta az előterjesztést. Köszönöm. A 4. napirendi pontot lezárom.
5. napirendi pont:

A helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester

Elnök: Következő napirendi pontunk az 5. A helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatására kiírt pályázat elbírálása. 247-es számú előterjesztés. Előterjesztő Radványi Gábor alpolgármester úr. Alpolgármester úr ki akarja egészíteni, úgyhogy megadom a szót. Gábor, parancsolj.
Radványi Gábor: Igen, csak nagyon röviden. A költségvetésben 1,5 millió forint volt, a 1,5 millió forintnak a felosztása történik most meg, illetve elosztása, reméljük igazságos elosztása, ha a Bizottság is így gondolja. Viszont a korábbi években 3 millió forint volt ez a keret és a zárszámadásnál ez egy külön soron szerepel, most, amikor a Testületin a zárszámadásról szóló rendeletet elfogadjuk, akkor ezt a 1,5 milliót a nemzetiségek számára biztosítani fogjuk, úgyhogy éves szinten 3 millió áll rendelkezésre. Annyi van, hogy nem egy pályázat, hanem két pályázat lesz így egy évben. Ez a pályázat, amit az első félévben most elbírálunk, majd azt követően a másodikra külön pályázat lesz kiírva. Remélhetőleg, amennyiben a zárszámadási rendeletet a Testület elfogadja. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen Alpolgármester úr a kiegészítést. Gábor, megkérlek, kilépnél? Igen, akartam is kérdezni, de akkor megtörténik a zárszámadásnál a további kiegészítése. Kérdezem a Bizottság tagjait, van-e kérdés, észrevétel a nemzetiségi támogatással kapcsolatosban? Tehát mint minden évben kulturális, civil programok, nyelvhasználat, identitás tudat kialakítása itt a helyi kőbányai közéletben. Tehát úgy gondolom, nem kell erről többet beszélni, hétvégén volt a focikupa, két hét múlva lesz az Újhegyi piknik, a Balkán est, úgy gondolom, jó helyre kerül a pénz. Úgy látom kérdés nincs, akkor kérem hozzuk meg döntésünket, a szavazást indítom.
89/2022. (V. 17.) KMB határozat
a helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatására kiírt pályázat elbírálásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)1. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága (a továbbiakban: Bizottság) megállapítja, hogy a helyi nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett pályázatok érvényesek.
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2. A Bizottság a nemzetiségi önkormányzatok 2022. évi támogatásáról szóló pályázat keretében az 1. mellékletben meghatározott nemzetiségi önkormányzatok részére támogatást nyújt a Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 18.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: költségvetési rendelet) 12. melléklet 18. sora terhére összesen 1 500 000 Ft összegben.3. A Bizottság felkéri a polgármestert az előirányzat-átcsoportosítás végrehajtására, valamint a költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére.4. A Bizottság felhatalmazza a polgármestert a támogatási szerződések aláírására.Határidő: azonnalFeladatkörében érintett: a Humánszolgáltatási Főosztály vezetőjea Gazdasági és Pénzügyi Főosztály vezetője
1. melléklet a 89/2022 (V. 17J KMB határozathoz

A B

1. Nemzetiségi önkormányzat neve Támogatás 
(Ft)2. Kőbányai Bolgár Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 120 000

3. Kőbányai Görög Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 150 000
4. Kőbányai Horvát Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 130 000
5. Kőbányai Lengyel Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 130 000
6. Kőbányai Német Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 80 000
7. Kőbányai Örmény Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 130 000
8. Kőbányai Roma Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 300 000
9. Kőbányai Román Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 100 000

10. Kőbányai Ruszin Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 80 000
11. Kőbányai Szerb Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 150 000
12. Kőbányai Ukrán Önkormányzat 1102 Budapest, Szent László tér 29. 130 000
13. Összesen 1500 000

Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen egyhangú szavazattal elfogadta az előterjesztést. Köszönöm, az 5. napirendi pontot lezárom.
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6. napirendi pont:
A Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület és a Törekvés M.K 

Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság támogatásának elszámolása 
Előterjesztő: Weeber Tibor alpolgármester

Elnök: Végül, de nem utolsó sorban, a hatodik, a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális- Szabadidő Egyesület és a Törekvés M.K Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság támogatásának elszámolása, 263. számú előterjesztés. Előterjesztő Weeber Tibor alpolgármester úr, alpolgármester úr nem kívánja kiegészíteni. 2 millió forintot kapott az Egyesület, 3 millió forintot a Törekvés Kft. Ennek az elszámolása történne meg, 2022. március 31-ig kellett, szerződésben rögzített módon és határidőben számolt el a támogatással a Törekvés Egyesület és a Kft. Megadom a szót Radványi Gábor alpolgármester úrnak, parancsoljon.
Radványi Gábor: Köszönöm. Általában ezeket az elszámolásokat simán el szoktuk fogadni. Vita és hozzászólás nélkül. Most én tennék egy hozzászólást azért, hiszen nézem itt a bérköltségeket. Ugye a Törekvés az rendszerint tőlünk megkapja azt a mennyiségű pénzösszeget, amivel a működőképességüket biztosítani tudják. Azt kérdezem, hogy itt nem tudom, hogy miért nettó bérek vannak, hiszen azt azért bruttósítani kellene, és az a bruttó összeg az azt a pénzeszközt apasztja, amit mi adunk. Illetve nézem itt a béreket. Andó Sándor is kap bért itt például. Nem tudom, hogy milyen teljesítés áll mögötte, ezekből, a beszámolóból nem derül ki, hogy ki mit végez. Ezért gondoltam, hogy megjegyzem, noha hogyha én szavazni fogok erről - bár itt nem szavazok ezen a Bizottságon - elfogadom, de a jövőben talán jobban meg kellene nézni, hogy milyen béreket fizetünk ki és kinek. Ezt csak úgy megjegyzem. Köszönöm.
Elnök: Köszönöm szépen. Jegyző úrnak megadnám a szót. Parancsolj, Krisztián.
Dr. Szabó Krisztián: Köszönöm szépen. Mi azt nem tudjuk ellenőrizni, hogy a Törekvés kivel köt munkavégzésre irányuló szerződést. Mi nem fizetünk bért senkinek a Törekvésnél. Azt tudjuk ellenőrizni, hogy jogszerűen használta-e fel. Tehát ezek mögött a teljesítések mögött munkaszerződések, illetve megbízási szerződések állnak, amire a támogatás a döntés szerint felhasználható. Azután, hogy ott milyen típusú a felhasználás, mely tevekénységére fordítja az Egyesület, ezt már így vizsgálni jogszerűségi szempontból nem tudjuk.
Elnök: Köszönöm szépen Jegyző úr a kiegészítést. Tehát a 10 millió forintos támogatásról akkor, ennek az elszámolásáról, ami megtörtént a szerződés szerint, hozzuk meg a döntésünket. A szavazást indítom.
90/2022. (V. 17.) KMB határozat
a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület és a Törekvés M.K 
Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság támogatásának elszámolásáról(9 igen, egyhangú szavazattal)Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testületének Közművelődési Bizottsága a Kőbányai és Vasutas TÖREKVÉS M.K. Kulturális-Szabadidő Egyesület 7 000 000 Ft összegű és a Törekvés M.K Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 3 000 000 Ft összegű támogatásának elszámolását elfogadja.
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Elnök: Megállapítom, hogy a Bizottság 9 igen, egyhangú szavazattal elfogadta az elszámolást, elfogadta a 6. napirendi pontot. Köszönöm. Megállapítom, hogy a Bizottság az elfogadott napirendi pontjait megtárgyalta, így az ülést bezárom. Köszönöm szépen a Bizottság tagjainak a munkát, és felkérem Papp Zoltán képviselő urat, hogy a jegyzőkönyvet írja alá velem közösen. Köszönöm szépen, a Bizottság ülését 9.24 órakor bezárom.K. m. f.

bizottsági tag
Törvényességi szempontból ellenjegyzem:
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A jegyzőkönyv mellékletei

meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón]jelenléti ívülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón]határozatok mellékleteírásban benyújtott módosító javaslatjegyző törvényességi észrevételeinterpellációtitkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyvfelszólalási jegy
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Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testület Közművelődési Bizottság
Jelenléti ív a 2022. május 17-én (kedden) 9.00 órakor megtartott Közművelődési Bizottság ülésére

Bizottsági tagok:Dr. Mátrai Gábor elnökBolyán AndrásGerzson SaroltaDr. Horváth MárkKollátosz FotiszMajor PetraMarksteinné Molnár JuliannaPapp ZoltánZsolt Ferenc
Tanácskozási joggal:Dr. Szabó Krisztián Hegedűs KárolyD. Kovács Róbert Antal Mustó Géza Zoltán Radványi Gábor Somlyódy Csaba Weeber TiborDr. Ács Viktória Dr. Szüts Korinna Ehrenberger KrisztinaKárpáti BeatrixKálmánná Szabó JuditDr. Kappel Patrícia ..................

Aláírás:


